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  Savez bačkih Bunjevaca
    Odgovor na saopštenje GO Bunjevačke matice
    

  

OTVORENO PISMO GLAVNOM ODBORU BUNJEVAČKE MATICE

  

Poštovani,

  

Obećao sam da sa najvažnijom bunjevačkom institucijom neću polemisati. Održaću reč i pored
iznetih uvreda i kleveta na moj račun i na račun moje porodice u saopštenju od 18. 01. 2013. ,
te neću odgovarati na isti način.

  

Ono što sam dužan reći Glavnom odboru Matice, je da ja ni jednom rečju nisam napao
Bunjevačku maticu. Izneo sam stav da je suprotno Zakonu i logici, a ako hoćete i moralu,
da institucija osnovana radi očuvanja i razvoja kulture, jezika, nauke, književnosti i
stvaralaštva, bude politička ispostava bilo koje političke stranke i da zaključuje Ugovore
o političkom delovanju. To nije napad… To je odbrana institucije od
zloupotreba i štete koju toj instituciji, a time i celoj zajednici, nanose 
Aleksandar Matković
prepošteni biznismen i 
Ivan Sedlak
predsednik ove ustanove.

  

Da li je ili nije legitimna smena Branka Pokornića i nameštenje mr Suzane Kujundžić Ostojić
, odlučiće nadležno Ministarstvo upisom u Registar, kako Zakon nalaže.

  

Mi ćemo odluku poštovati i ako nam ne bude prijatna, a držimo za reč sve poštene članove
Glavnog odbora Bunjevačke matice, da će poštovati odluku i ako ne bude po volji grupe oko
Matkovića i Sedlaka.
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O delima Aleksandra Matkovića najbolje govore radnici u njegovim firmama, a o delima Ivana
Sedlaka moglo bi se pričati. Najviše o tome kako sa uspehom Bunjevačku maticu pretvara u
interesnu grupaciju i gerontološki klub.

  

Mi budućnost naših institucija vidimo drugačije.

  

Predsednik SBB

  

Mirko Bajić
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